

Mr. Edwards, for Mrs. McDougall (St. Paul's), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-3002 concerning the situation in Rwanda.—Sessional Paper No. 343-9/147B.

M. Edwards, au nom de M^{me} McDougall (St. Paul's), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-3002 au sujet de la situation au Rwanda.—Document parlementaire n° 343-9/147B.

Mr. Edwards, for Mr. Siddon, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2882, 343-2906, 343-2907, 343-3025 to 343-3032, 343-3329, 343-3336, 343-3346, 343-3347, 343-3363 to 343-3386, 343-3402 to 343-3404, 343-3483 to 343-3490 and 343-3550 to 343-3552 concerning Indian affairs.—Sessional Paper No. 343-9/51K.

M. Edwards, au nom de M. Siddon, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-2882, 343-2906, 343-2907, 343-3025 à 343-3032, 343-3329, 343-3336, 343-3346, 343-3347, 343-3363 à 343-3386, 343-3402 à 343-3404, 343-3483 à 343-3490 et 343-3550 à 343-3552 au sujet des affaires autochtones.—Document parlementaire n° 343-9/51K.

Mr. Edwards, for Mr. Valcourt, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-1454, 343-1540, 343-1553, 343-1555, 343-1558, 343-1559, 343-1574, 343-1659, 343-1660, 343-1711, 343-1832, 343-1839, 343-1840, 343-1909, 343-2013, 343-2081, 343-2089, 343-2258, 343-2331, 343-2362 to 343-2364, 343-2381, 343-2389, 343-2401, 343-2407, 343-2426, 343-2490, 343-2574 and 343-2575, 343-2578, 343-2613, 343-2725 to 343-2727, 343-2785, 343-2842, 343-2871, 343-2965, 343-2995, 343-2996, 343-3015, 343-3389 and 343-3412 concerning immigration.—Sessional Paper No. 343-9/85M.

M. Edwards, au nom de M. Valcourt, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-1454, 343-1540, 343-1553, 343-1555, 343-1558, 343-1559, 343-1574, 343-1659, 343-1660, 343-1711, 343-1832, 343-1839, 343-1840, 343-1909, 343-2013, 343-2081, 343-2089, 343-2258, 343-2331, 343-2362 à 343-2364, 343-2381, 343-2389, 343-2401, 343-2407, 343-2426, 343-2490, 343-2574 et 343-2575, 343-2578, 343-2613, 343-2725 à 343-2727, 343-2785, 343-2842, 343-2871, 343-2965, 343-2995, 343-2996, 343-3015, 343-3389 et 343-3412 au sujet de l'immigration.—Document parlementaire n° 343-9/85M.

Mr. Edwards, for Mr. Valcourt, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-2570 concerning unemployment.—Sessional Paper No. 343-9/161.

M. Edwards, au nom de M. Valcourt, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-2570 au sujet du chômage.—Document parlementaire n° 343-9/161.

Mr. Edwards, for Mr. Vincent, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2573 and 343-2711 concerning gasoline prices.—Sessional Paper No. 343-9/87F.

M. Edwards, au nom de M. Vincent, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-2573 et 343-2711 au sujet des prix de l'essence.—Document parlementaire n° 343-9/87F.

Mr. Edwards, for Mr. Weiner, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2626, 343-2874 and 343-2934 concerning the Court Challenges Program.—Sessional Paper No. 343-9/128C.

M. Edwards, au nom de M. Weiner, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-2626, 343-2874 et 343-2934 au sujet du Programme de contestation judiciaire.—Document parlementaire n° 343-9/128C.

Mr. Edwards, for Mr. Weiner, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-3339 concerning the Canadian Race Relations Foundation.—Sessional Paper No. 343-9/127C.

M. Edwards, au nom de M. Weiner, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-3339 au sujet de la Fondation canadienne des relations raciales.—Document parlementaire n° 343-9/127C.